

Ref: GWC/BOD/OUT/39/25/07/2023

Date: 25/07/2023

To: The Market Operations and Monitoring Department

Qatar Exchange

Subject: GWC DISCLOSES INTERIM

FINANCIAL STATEMENT FOR THE SIX-MONTH PERIOD ENDED JUNE 30, 2023

Dear Sir,

GWC (Q.P.S.C) disclosed its reviewed financial statements for the period ended on 30/06/2023. The statements show that the net profit is QR 114.82 million Compared to net profit amounting to QR 114.79 million for the same period of the previous year.

The Earnings per Share EPS amounted to QR 0.196 For the period ended June 30,2023 to EPS amounted to QR 0.196 for the same period of the previous year.

Thanks & Regards,

السادة/إدارة عمليات السوق والمراقبة بورصة قطر

الموضوع: شركة الخليج للمخازن تفصح عن بياناتها المالية نصف السنوية المنتهية في 30 يونيو 2023

بعد التحية "

أفصحت شركة الخليج للمخازن (ش.م.ع.ق) عن بياناتها المالية المراجعة للفترة المنتهية 2023/6/30 حيث بلغ صافي الربح 114.82 مليون ريال قطري مقابل صافي الربح 114.79 مليون ريال قطرى لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.196 ريال قطري في النصف الأول من العام 2023 مقابل العائد على السهم 0.196 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

ميبورات رنجيف منون المدير التنفيذي للمجموعة

